
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

Onderwerp: Onduidelijkheden communicatie en gebrek aan besluitvaardigheid pgb overgang 

jeugdzorg naar 18+ 

  

Aan de voorzitter van de gemeenteraad      

                      Den Haag, 30 januari 2015 

Geachte voorzitter, 

Wij krijgen signalen uit de stad dat jongeren die een pgb hebben dat moet doorlopen na de leeftijd 

van 18 jaar en waarbij reeds vervolgfuncties zijn geïndiceerd, in de problemen komen. Er lijkt een 

wirwar van communicatie te zijn waarbij iedereen naar elkaar verwijst. Het CJG verkeert in de 

veronderstelling dat een indicatiestelling voor de Sociale Verzekeringsbank (SVB) voldoende is om tot 

betaling over te gaan. Bij de SVB wacht men echter op de toekenningsbeschikking van de gemeente. 

Dit leidt er toe dat pgb-begeleiders niet kunnen worden uitbetaald omdat er nog geen 

toekenningsbeschikking van de gemeente is afgegeven aan de SVB.  

Volgens de verkorte toelichting GO WMO van 1 januari 2015 1 gaat het hier om een beperkte groep 

(< 75) cliënten. 

GroenLinks en de Haagse Stadspartij maken zich zorgen over de beperkte informatievoorziening en 

over het niet op orde lijken van procedures, met als mogelijk gevolg dat zorg niet kan worden 

verleend. 

Naar aanleiding van bovenstaande stellen GroenLinks en de Haagse Stadspartij, onder vermelding 

van artikel 30 van het reglement van orde, de volgende vragen: 

1. Kan het college aangeven of voor alle pgb-begeleiders inmiddels een toekenningsbeschikking 

is verleend door de gemeente, waardoor er geen achterstand meer is in de uitbetaling van 

pgb’s?  

2. Kan het college aangeven hoe het niet uitbetalen van pgb’s zich verhoudt tot de afgegeven 

budgetgarantie voor zorgcliënten? 

3. Kan het college aangeven waarom de gemeente de betrokkene niet zelf actief en schriftelijk 

heeft geïnformeerd? Is dit vaker voorgekomen? Zijn nu wel alle pgb-afhankelijke jongeren 

geïnformeerd? Zo nee, waarom niet? 

4. Is het juist dat van het gemeentelijk pgb-jeugdteam geen telefoonnummer op website(s) 

beschikbaar is? Zo ja, zou het college dit telefoonnummer aan de site willen toevoegen? 

                                                           
1
 http://www.vng.nl/files/vng/nieuws_attachments/2014/20150113-toelichting-go-wmo-vierde-levering-

gegevensoverdracht-awbz-wmo2015-def.pdf 



5. Is het college bereid de betrokken instanties (wellicht nogmaals) heldere informatie te 

verschaffen over de procedures en regels, zodat zij eenduidig kunnen communiceren naar 

zorgcliënten? Zo nee, waarom niet? 

 

Inge Vianen     Elly Burgering 

GroenLinks     Haagse Stadspartij 

 

 


